

運輸署

第二十四期自訂車輛登記號碼計劃

第二批已獲運輸署以掛號郵件通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請

根據《道路交通(車輛登記及領牌)規例》第 12A 條規定，運輸署已以抽籤方式揀選出 1,500 份申請作進一步處理。如中籤的申請符合基本組合規定，運輸署會以掛號郵寄方式分批通知申請人在指定限期內繳付 5,000 元按金。以下是**第二批**獲運輸署以**掛號郵件**通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請的申請編號，繳付按金日期為 **2014 年 7 月 21 日至 2014 年 8 月 4 日**。如以郵寄方式遞交按金，則以郵戳日期為準。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。

如有查詢，請致電 2804 2600。

TRANSPORT DEPARTMENT

The 24th Exercise of Personalized Vehicle Registration Marks (PVRMs) Scheme The 2nd Batch of Personalized Vehicle Registration Mark Applications on which Transport Department has issued Notice by Registered Mail for Deposit Payment

Pursuant to regulation 12A of the Road Traffic (Registration and Licensing of Vehicles) Regulations, 1,500 applications for PVRMs have been selected by lot for further processing. For those selected applications meeting the basic combination requirements, Transport Department (TD) will give notice by registered mail to the applicants by batch requiring them to pay the deposit of \$5,000 within a specified period. Appended below is the application numbers of the **2nd batch** of PVRM applications on which TD has issued notice **by registered mail** for deposit payment. The payment period for this batch is **from 21 July 2014 to 4 August 2014**. Deposit received by mail will be dated by the postmark. If the applicant fails to pay the deposit within the specified period, his/her application will be deemed to have been cancelled automatically and not be further processed.

For enquiries, please call 2804 2600.

申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.
14200006	14200429	14200949	14201534	14202036	14202544
14200010	14200433	14200956	14201542	14202040	14202546
14200032	14200449	14200964	14201544	14202041	14202554
14200041	14200457	14200972	14201551	14202042	14202559
14200044	14200462	14200986	14201555	14202050	14202563
14200047	14200468	14200992	14201562	14202051	14202570
14200051	14200483	14201000	14201565	14202060	14202574
14200053	14200491	14201005	14201589	14202084	14202575
14200059	14200492	14201009	14201601	14202085	14202577
14200063	14200493	14201020	14201616	14202092	14202583
14200066	14200505	14201028	14201620	14202105	14202587
14200076	14200514	14201034	14201628	14202112	14202603
14200084	14200515	14201042	14201640	14202116	14202604
14200087	14200531	14201047	14201648	14202117	14202616
14200093	14200533	14201048	14201659	14202127	14202618
14200094	14200564	14201068	14201662	14202128	14202633
14200095	14200565	14201111	14201664	14202148	14202641
14200104	14200577	14201120	14201670	14202149	14202649
14200114	14200579	14201129	14201678	14202154	14202650
14200118	14200582	14201133	14201689	14202167	14202655
14200119	14200594	14201139	14201692	14202171	14202656
14200121	14200608	14201141	14201695	14202174	14202669
14200122	14200609	14201149	14201702	14202180	14202670
14200129	14200619	14201152	14201703	14202200	14202672
14200131	14200622	14201183	14201707	14202220	14202677
14200133	14200627	14201189	14201708	14202238	14202682
14200134	14200629	14201193	14201713	14202252	14202693
14200136	14200635	14201194	14201716	14202253	14202696
14200139	14200638	14201195	14201725	14202255	14202702
14200144	14200642	14201198	14201726	14202257	14202704
14200149	14200645	14201205	14201728	14202263	14202715
14200158	14200652	14201224	14201733	14202266	14202737
14200166	14200655	14201231	14201740	14202268	14202738
14200174	14200661	14201234	14201750	14202276	14202764
14200185	14200662	14201235	14201753	14202281	14202765
14200190	14200700	14201236	14201760	14202297	14202766
14200202	14200709	14201245	14201771	14202304	14202781
14200203	14200712	14201246	14201789	14202305	14202784
14200204	14200713	14201255	14201793	14202321	14202789
14200206	14200720	14201260	14201808	14202323	14202793
14200208	14200724	14201269	14201809	14202326	14202802
14200210	14200730	14201284	14201817	14202328	14202815
14200222	14200737	14201287	14201820	14202336	14202874
14200225	14200742	14201297	14201824	14202339	14202881
14200229	14200744	14201302	14201830	14202342	14202903
14200235	14200756	14201324	14201832	14202346	14202905
14200239	14200764	14201341	14201833	14202350	14202906
14200249	14200766	14201343	14201843	14202351	14202907
14200252	14200780	14201344	14201844	14202382	14202915
14200271	14200782	14201350	14201852	14202390	14202921
14200273	14200785	14201351	14201860	14202394	14202922
14200275	14200786	14201363	14201869	14202401	14202940
14200276	14200787	14201366	14201872	14202410	14202942
14200282	14200788	14201382	14201887	14202411	14202960
14200305	14200793	14201384	14201895	14202421	14202964
14200308	14200808	14201396	14201900	14202424	14202966
14200309	14200809	14201400	14201910	14202429	14202970
14200313	14200816	14201413	14201914	14202445	14202972
14200314	14200817	14201415	14201918	14202446	14202987
14200323	14200822	14201419	14201924	14202447	14202994
14200324	14200834	14201420	14201927	14202448	14203006
14200342	14200839	14201438	14201929	14202452	14203009
14200350	14200845	14201439	14201936	14202459	14203044
14200351	14200854	14201440	14201942	14202461	14203045
14200368	14200862	14201452	14201952	14202465	14250002
14200374	14200863	14201464	14201956	14202467	14250003
14200375	14200869	14201469	14201961	14202473	14250004
14200376	14200871	14201476	14201974	14202478	14250010
14200379	14200887	14201482	14201977	14202489	14250013
14200382	14200888	14201490	14201993	14202496	14250015
14200394	14200892	14201502	14202003	14202507	14250016
14200407	14200897	14201505	14202015	14202510	14250019
14200421	14200915	14201518	14202020	14202511	14250022
14200422	14200922	14201522	14202023	14202518	14250024
14200428	14200941	14201531	14202031	14202524	14250044

自訂車輛登記號碼申請繳付按金須知

按金費用：港幣 5,000 元

繳款方法：

(1) 親自或由代理人繳款	▪ 前往香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處〔第 30 號櫃位〕。 ▪ 請出示繳款通知信〔正本或影印本〕。 ▪ 付款方式： (i) 劃線支票或銀行本票，收款人爲「香港特別行政區政府」。期票不予接受。〔背面請填上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼。〕； (ii) 易辦事；或 (iii) 現金。 ▪ 香港牌照事務處服務時間：星期一至五：上午九時至下午五時〔午膳時間照常服務〕；星期六、星期日及公眾假期停止辦公。
(2) 網上繳款	▪ 請瀏覽香港政府一站通網頁〔網址：http://www.gov.hk〕。 [選擇：運輸及駕駛事務 → 車輛登記及檢查 → 有關車輛登記和檢查的網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上繳付按金服務]
(3) 郵寄	▪ 請將劃線支票或銀行本票郵寄至香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓香港牌照事務處，劃線支票或銀行本票收款人爲「香港特別行政區政府」。〔背面請填上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿郵寄現金。 ▪ 確認收款後，運輸署會將收據以掛號郵件郵寄至申請人的聯絡地址。
(4) 放入投遞箱	▪ 請將劃線支票或銀行本票投入設於香港牌照事務處的投遞箱，劃線支票或銀行本票收款人爲「香港特別行政區政府」。〔背面請填上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿郵寄現金。 ▪ 確認收款後，運輸署會將收據以掛號郵件郵寄至申請人的聯絡地址。

注意：

1. 申請人必須在指定限期內繳付按金。如以郵寄方式遞交，則以郵戳日期爲準。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。
2. 如申請人成功投得其申請的自訂車輛登記號碼，並將該號碼配予其名下登記的汽車，申請人所繳付的按金可用作扣除拍賣款額。
3. 如繳款指定限期之最後一日懸掛八號或以上烈風信號或黑色暴雨警告，限期將順延至下一個工作日。
4. 查詢熱線：2804 2600

**Notes for Deposit Payment for Application for
Personalized Vehicle Registration Mark (PVRM)**

Deposit Amount: HK\$5,000

Payment Method:

(1) In Person or by agent	▪ Please pay at the Hong Kong Licensing Office Transport Department at 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong (Counter No. 30). ▪ Please present the <i>notification letter</i> (original or photocopy). ▪ Payment Method: (i) Crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR”. Post-dated cheque will NOT be accepted. <i>(Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back.)</i> (ii) EPS ; or (iii) Cash. ▪ Service hours of Hong Kong Licensing Office: Monday to Friday: 9 a.m. to 5 p.m. (open during lunch hours); closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.
(2) Via Internet	▪ Please visit GovHK website at http://www.gov.hk. [Choose: Transport & Motoring → Vehicle Registration & Examination → Online Services for Vehicle Registration & Examination → Online Services for Personalized Vehicle Registration Marks → Online Deposit Payment for Personalized Vehicle Registration Marks]
(3) By Post	▪ Please send the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” to Hong Kong Licensing Office at 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong. <i>(Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.)</i> ▪ Post-dated cheque will NOT be accepted. ▪ Please DO NOT post cash for payment. ▪ Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.
(4) Put in Drop-in Box	▪ Please put the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” in the drop-in box located at Hong Kong Licensing Office. <i>(Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.)</i> ▪ Post-dated cheque will NOT be accepted. ▪ Please DO NOT post cash for payment. ▪ Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.

Notes :

- Applicants should pay the deposit within a specified period. Deposit received by mail will be dated by the postmark. If an applicant **fails to pay the deposit within the specified period**, his/her application will be deemed to have been **cancelled automatically and will not be further processed**.
- If the applicant is successful in bidding the proposed personalized vehicle registration mark for assignment to a motor vehicle registered under the applicant’s name, the deposit paid can be accounted for in the actual sum payable for the auctioned mark.
- If the No. 8 or higher Tropical Cyclone Warning Signal or Black Rainstorm Warning is hoisted on the last day of the specified payment deadline, the deadline will be extended to the next working day.
- Enquiry Hotline: 2804 2600